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ciu 
El temps passa 

volant 
El temps passa molt de pressa 1 aviat 
farà quatre anys que Convergencia i 
Unió es va fer càrrec de l'alcaldia de 
Santa Eulàlia. Temps dificils, compli-
cats, però amb un balanç que des 
del nostre grup valorem com molt 
positiu, sobretot perqué hem estât 
capaços de sanejar unes arques 
municipals molt adverses que vàrem 
trobar buides, desordenades, amb 
mancança de dades i sense cap tipus 
de rigor Avui això s'ha redreçat grà-
cies a l'esforç demanat als ciutadans 
i a la bona feina feta des de I'ajunta-
ment. El proper govern municipal no 
tìndrà sorpreses desagradables per-
qué la transparència és absoluta, el 
que es veu és el que hi ha, res d'a-
magat o d'oblidat. Caldrà seguir pri-
mant la prudènda i l'austeritat, natu-
ralment, però d'una manera més 

relaxada que en aquests darrers anys 
i sabent que es va caminant pel bon 
carni. 

A l'hora d'escriure aqüestes Unies 
Convergència i Unió és Túnica for-
mació política del nostre pobre que 
ja ha anunciat el seu cap de llista per 
les elecdons munidpals del mes de 
maig. En Quim Brustenga, després 
de dotze anys a l 'ajuntament (vuit a 
Toposidó i quatre a l'alcaldia) cedeix 
el testimoni a TEsteve Aymà que va 
ser recentment ratificat per l'assem-
blea. L'Aymà és una persona amb 
dilatada experiéncia en l'administra-
ció pública. Havia estât Tinent 
d'Alcalde a l 'ajuntament de Santa 
Eulalia amb l'alcalde Uñó i des de fa 
molts anys exerceix de Secretar! del 
CoMegi d'Aparelladors i Arquitectes 
Técnics de Barcelona. Ha estât pro-
fessor de l'Escola de Práctica Jurídica 
i forma part del grup d'experts que 
assessoren la Generalitat en la redac-
d ó de les liéis de la Cçnselleria de 
Territori i Sostenibilitat. És un profes-
sional de sòlida fo rmadó, àmplia cul-

tura i tarannà planer i afable. Dialo-
gant i d'esperit obert, defensa afe-
rrissadament la par t idpadó de tot-
hom en la cosa pública. Li agrada 
consensuar i pactar les decisions. 
Aquesta manera de fer, franca i 
honesta, l 'ha portât a l'éxit en aque-
lles responsabilitats que voluntària-
ment ha assumit o que se Ii han 
encomanat. Creiem sincerament que 
pel nostre grup és un luxe tenir 
l'Esteve Aymà de cap de llista a les 
properes elecdons munidpals i per 
Santa Eulalia será una sort tenir-lo 
d'alcatde, si així ho decideixen eis 
dutadans amb el seu vot el proper 
24 de maig. 

Volem aprofitar aquest moment en 
que tenim Nadal i Cap d'Any tant a 
prop, per desitjar a to thom unes 
molt bones festes en companyia dels 
més estimats i un any 2015, que l'in-
tu ïm pie de sorpreses, que esdevin-
gui definitivament l'any de la recupe-
rado i que reparteixi feina, salut, pau 
i coses bones per a tots. 

PSC 

Una Santa 
Eulàlia per a tots 

Santa Eulalia, és per def in idó un 
pöble divers, divers per la seva gent i 
divers per on viu la seva gent. 

Per a nosaltres la gent de Santa Eulà-
lia ha sigut en la seva totalitat igual 
sense dist indó de cap tipus. Per 
aquest mot iu hem defensat sempre 
una activitat integra i copsal al centre 
del pöble, convidada amb una parti-
cipació 1 una inclusió de les urbanit-
zadons en la vida i en el dia a dia del 
nostre munidpi . Hem d'apuntar per 
a ser ciars que aquesta ha sigut una 
aposta sempre dels progressistes de 
Santa Eulalia, d'aquells qui pensem 
que cap vei ha de quedar exclòs i 
que hem de treballar per fer un 
municipi unit, per tenir un projecte 

vertebrador de la societat Santaeu-
làlienca. Aquest projecte passa per 
atendre les necessitats de tots i cada 
un dels convilatans i convilatanes, 
per ser sense més justos. Dintre d'a-
questa realitat, volem fer un crit a la 
coherénda, un crit a la responsabili-
tat, que to t i teñir un govern trencat 
i en dissoludó tècnica, creiem que és 
just que el pöble t ingui fins a l 'últim 
moment. 

Atenent a aquesta manera de veure 
el nostre municipi, rebem nosaltres i 
la totalitat dels veins i veínes, una 
not ida com a poc escandalosa, el 
govern municipal vol asfaltar un 
camí sense gent, i deixar la situadó 
dels nostres carrers en espera, asse-
gurant que el cost de I'arranjament 
d'aquell carrer, amb alternativa asfal-
tada, és una prioritat per aquest 
govern i fent entendre que els altres 
poden esperar. Per nosaltres, i per a 
qualsevol persona amb una mica de 

sentit comú no podem entendre 
aquesta postura, ja que en aquesta 
decisió hi va implicit que poden 
esperar aquells qui porten anys espe-
rant; pot esperar la seguretat de tots 
nosaltres, pot esperar el compromis 
d'una administració a ser útil i gene-
radora de solucions i que hem d'ac-
ceptar que és un ens inert i píe de 
controversies. 

Per aquest motiu demanem que el 
govern municipal d 'una vegada, 
prioritzi per un poblé millor, on la 
gent que hi viu se senti escoltada i 
atesa per aquells que ens dediquem 
a atendre'ls. 

A tots vosaltres, lectors, us desitgem 
unes magnifiques festes i una bona 
entrada d'any, amb el nostre com-
promis de continuar acompanyant-
vos en la construcdó d 'un poblé 
millor i més just. 
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